
Information om sjukdomen Corona 

 

Det finns en ny sjukdom som kallas Corona. 

Ibland kallas sjukdomen också för Covid-19. 

Människor kan lätt bli smittad av sjukdomen genom ett virus. 

 

Sjukdomen sprider sig snabbt runt om i Stockholm, Sverige och 
världen. 

Det beror på att viruset sprids jättelätt. 

 

Några känner inte att de är sjuka fast de är det.  

Många människor som får sjukdomen Corona känner sig febriga.  

Dom hostar, får ont i halsen och ont i bröstet. 

Vissa människor som får sjukdomen Corona blir väldigt sjuka och 
måste ligga på sjukhus. 

 

Dom flesta blir friska från Corona. 

Några få människor har dött av sjukdomen Corona. 

Av dom som dött har dom flesta varit gamla eller haft andra 
sjukdomar också. 

 

Alla som är sjuka smittar. 

 

  



Det är viktigt att skydda sig mot sjukdomen och viruset. 

 

Tvätta händerna ofta. Tvätta händerna noggrant. 

Använd gärna handsprit på dina händer. 

 

Försök att inte ta på ditt ansikte.  

Om du har viruset på dina händer kan det lätt komma in i din kropp 
genom dina ögon, näsa och mun. 

 

Om någon har feber, nyser eller hostar ska du inte vara nära den 
personen. 

 

Tänk på att nysa och hosta i armvecket eller i en näsduk.  

 

Stanna hemma om du känner dig sjuk. 

Du kan smitta andra om du går ut.  

 

Ring vårdguiden på telefonnummer 1177 om du känner dig sjuk.  

Ring nationella informationsnumret 113 13  om du känner dig orolig. 


